
Protokół nr 39/2017  
XXXIX sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 6 lutego 2017 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.20 w siedzibie Rady 
Osiedla, w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, stwierdził kworum (obecnych 8 radnych), 
przedstawił porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz 
powołał protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Jeżyce.  
O godz. 19.25 na sesję przybył Radny, pan Marek Leśniak. 
Radny, pan Witold Puchalski zaproponował zmianę porządku obrad, dodanie po pkt 5 pkt 5a o treści: 
Reorganizacja ruchu przy przejściu dla pieszych w rejonie skrzyżowania ulic Sianowska/Olsztyńska. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zaproponował dodanie po pkt 10 pkt 10a o treści: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w planie wydatków osiedla. Następnie zarządził przeprowadzenie 
głosowania. 
Głosowało 9 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
 
Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt z obecnych nie złożył oświadczenia. 
 
Punkt 3: Informacja Komisji działających przy radzie osiedla. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos Radnemu, panu Witoldowi Puchalskiemu, 
który poinformował o częściowym usunięciu dzikiego wysypiska na ul. Czarnkowskiej, o najbliższym, 
comiesięcznym, spotkaniu w sprawie bezpieczeństwa. Przypomniał, że 23.02 br. o godz. 17.00 
odbędzie się, w ramach Bezpiecznej Akademii Seniora, spotkanie z ratownikami medycznymi. 
  
Punkt 4: Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki – Smochowice”. 
Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska poinformowała, że pierwszy numer gazetki ukarze się na 
przełomie kwietnia i maja. Przedstawiciel WJPM poinformował o rozstrzygnięciu ogłoszonego 
przetargu i wyłonieniu wykonawcy.  
 
Punkt 5: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 rady osiedla. 
Radny, pan Witold Puchalski poinformował o wydanej przez Zarząd opinii dla Stowarzyszenia na 
rzecz budowy wodociągu ulic Czarnkowska/Pilawska.  
 
Punkt 5a: Reorganizacja ruchu przy przejściu dla pieszych w rejonie skrzyżowania ulic 
Sianowska/Olsztyńska. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos Radnemu, panu Witoldowi Puchalskiemu, 
który pokrótce omówił problem. Stwierdził, że przejście dla pieszych jest niefortunnie usytuowane, 
wypada centralnie na wjeździe na posesję. Następnie głos zabrała mieszkanka osiedla pani Alina 
Brodnica, która potwierdziła wypowiedź Radnego, pana Witolda Puchalskiego, dodając, że  
w ostatnim czasie nasiliły się kontrole Policji. Niestety położenie pasów powoduje, że mieszkańcy 
posesji musieliby za każdym razem płacić mandaty. Przedstawiciele Policji zobowiązali się do 
zgłoszenie sprawy do ZDM. Radny, pan Witold Puchalski zobowiązał się do przesłania pisma do ZDM  
w tej sprawie.  
 
Punkt 6: Projekt stanowiska w sprawie przyjęcia Porozumienia w sprawie Zagospodarowania 
Golęcina. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu stanowiska. Następnie 
zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 9 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Stanowisko nr XXXIX/179/VII/2017 (załącznik nr 3) 
 
Punkt 7: Projekt uchwały w sprawie powołania Doraźnej Komisji Statutowo-Regulaminowej, 
określenia zakresu jej działania i ustalenia składu osobowego. 



Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował, iż w dniu 15.02. br. weszła w życie 
opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Wlkp. uchwała Rady Miasta w sprawie zmiany 
Statutu Osiedla. W związku z tym proponuje powołanie Komisji, poprosił o zgłaszanie kandydatów. 
Następnie odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem i zarządził przeprowadzenie 
głosowania.  
Głosowało 9 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr XXXIX/180/VII/2017 (załącznik nr 4) 
 
Punkt 8: Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia listy zadań 
priorytetowych w zakresie budowy, przebudowy modernizacji dróg oraz oświetlenia na lata 
2016-2019. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem 
oraz załącznikiem. Poinformował skąd konieczność zmiany załącznika do uchwały. Następnie oddał 
głos mieszkance osiedla, pani Marii Najewskiej, która zapytała w jaki sposób ma zakończyć 
działalność Stowarzyszenie? Poinformowała, że Stowarzyszenie złożyło wniosek o pozwolenie na 
budowę kanalizacji na odcinku od ul. Oleckiej do Sianowskiej. Odcinek ten jest projektowany  
z kanalizacją deszczową. W koncepcji, zgodnie z propozycją ZDM, jest projektowana kanalizacja  
w systemie francuskim. W związku z tym zaistniała wątpliwość czy złożony wniosek wycofać czy 
jednak nie. Stwierdziła, że jednak dobrze byłoby, aby uzyskać pozwolenie na budowę, wtedy sprawa 
odprowadzenie wód na ul. Oleckiej byłaby rozwiązana. Poinformowała, że koncepcja budowy  
ul. Łebskiej i przyległych została przekazana do ZDM. Poprosiła o informację jak rozwija się temat 
budowy. Przewodniczący Rady zobowiązał się do przeprowadzenie rozmowy z Prezydentem Miasta, 
panem Maciejem Wudarskim, który tę inwestycję pilotuje. Radny, pan Marek Leśniak stwierdził,  
że celem statutowym Stowarzyszenia było uzyskanie pozwolenia na budowę więc nie należy 
wycofywać wniosku o pozwolenie na budowę. Stwierdził, że Miasto przejęło realizacje zadania i może 
należałoby pozyskać informację kto osobowo będzie tą inwestycję prowadził i z tą osobą się 
kontaktować. Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania.   
Głosowało 9 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr XXXIX/181/VII/2017 (załącznik nr 5) 
 
Punkt 9: Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania planowanego zbycia nieruchomości 
miejskiej położonej przy ul. Warpnowskiej. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Przedstawił pismo WGN wraz z mapką.   
Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania.   
Głosowało 9 radnych. 
Za   8, 
Przeciw   1, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr XXXIX/182/VII/2017 (załącznik nr 6) 
 
Punkt 10: Projekt uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Rady Osiedla na kandydata na 
członka Zespołu ds. PBO2018. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść pisma z Gabinetu Prezydenta z prośba 
o wyznaczenie kandydata z ramienia Rady na członka Zespołu ds. PBO 2018. Następnie odczytał 
treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę 
Radnego, pana Andrzeja Dłutkowskiego, który wyraził zgodę. Następnie Przewodniczący Rady 
zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 9 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr XXXIX/183/VII/2017 (załącznik nr 7) 
 
 
 
 



Punkt 10a: Projekt uchwały w sprawie zmian w planie wydatków osiedla na 2017 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 9 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr XXXIX/184/VII/2017 (załącznik nr 8) 
 
Punkt 11: Komunikaty, wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował o planowanej sesji 27.02.2017 r. o 
godz. 19.00. Sesja będzie poświęcona głównie projektowi nowego statutu. Poprosił o wysyłanie, drogą 
e-mailową, wszelkich, propozycji zmian do 24.02 br. Wszystkie propozycje zostaną zebrane i 
przedstawione na sesji. Ustalono na 20.02. na godz. 19.00 termin pierwszego spotkania Doraźnej 
Komisji Statutowo-Regulaminowej. Następnie głos oddał Radnemu, panu Robertowi Błoszykowi, który 
poinformował o zgłoszeniach mieszkańców ul. Człuchowskiej w sprawie mijanek umiejscowionych na 
ulicy. Poprosił Zarząd Osiedla o przesłanie pisma do ZDM z prośbą  
o zamontowanie np. wyniesień plastikowych lub gumowych. Następnie głos zabrała Radna, pani 
Bożena Stradowska-Adamska pytając czy istnieje możliwość pozyskania środków finansowych  
z Miasta z przeznaczeniem na montaż windy w Ośrodku Zdrowia. Radny, pan Marek Leśniak zapytał 
czy wiadomo kto jest właścicielem budynku? Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska stwierdziła, 
że budynek jest własnością Miasta. Głos zabrał Radny, pan Andrzej Dłutkowski poddając w 
wątpliwość czy Miasto wyrazi chęć finansowania takiej inwestycji jeśli użytkuje go firma prywatna. 
Radny, pan Marek Leśniak stwierdził, należy wystąpić w tej sprawie do Prezydenta Miasta, ale na 
początek ustalić kto jest właścicielem budynku. Radna, pani Bożenia Stradowska-Adamska 
zobowiązała się do ustalenia tych danych. Następnie Przewodniczący Rady oddał głos Radnemu, 
panu Markowi Leśnikowi, który poinformował, że Rada otrzymała do zaopiniowania projekt 
odwodnienia ulic na terenie Smochowic Południe. Po rozmowie z przedstawicielami ZDM ustalił, że 
oczekuje się od Rady opinii ze wskazaniem konkretnego wariantu. Stwierdził, że Rada nie jest na tyle 
kompetentna, aby wskazać konkretne rozwiązanie. Zaproponował, aby ZDM wybrał odpowiedni 
wariant i wtedy Rada wyda swoją opinię. Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn przypomniał, 
że Rada przekazała ZDM środki na wykonanie projektu. Projekt został wykonany i przedstawiony 
Radzie. Stwierdził, że Rada nie musi wybierać wariantu, który ma być realizowany, tylko zaopiniować 
przedstawiony projekt. Radna, pani Bożena Stradowaska-Adamska zaproponowała, aby w treści 
projektu uchwały ująć zapis, że wybór wariantu pozostaje po stronie gestora.  
 
Punkt 12. Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył sesję o godz. 20.30  


